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SABAH SABAH 

ARŞİVİNDEN ARŞİVİNDEN 

3’TE

SODEP’liler belediyeyi 
değil, kabzımalları korudu

Üretici üzümünü 
harmana serdi!..

4’TE

AYKUT TUZCU

Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun 
eski yazıları bu köşede yer almaya 

devam edecek
Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun                                                                                                                             

10 Nisan 2016 tarihli yazısıdır.

2’DE

Kahire’de bir Kral… 

4’TE

4’TE

4’TE

“Kızıl Deniz üzerinde, iki ülkeyi birbirine 
bağlayacak bir köprü inşaasına kardeşimle 
birlikte karar verdik.”

Kararı veren Kral Hazretleri Selman 
bin Abdulaziz Al Suud. Kardeş ise Mısır 
Cumhurbaşkanı, Ekselansları Abdel Fattah 
El-Sisi.

Sisi de, “Arap ortak eylem yolunda 
yeni bir bölüm. İşbirliğimiz; Filistin, 
Yemen, Libya, Suriye gibi bölgesel krizleri 
çözmemize mutlaka izin verecektir” 
yorumunda bulunmuş.

Bunu, ‘Arab News’ sitesinde okuyunca 
hemen aklıma ‘ortak akıl’ geldi. Demek bu 
onlarda da var!

Suudi Kral Selman 5 günlük bir gezi için 
Kahire’de bulunuyor. 

Canım lokumcuğum,
Sana, kocaman bir özürle ve büyük bir 

üzüntüyle bu mektubumu yazıyorum.
Senin yaşında bir çocuğun anlayacağı 

biçimde neden bu kadar üzgün olduğumu 
anlatmaya çalışacağım.

Biz, aile büyüklerimizden çok güzel 
bir Türkiye devraldık. Aydınlık, umutlu, 
yenilikçi, dürüst, başkaları için iyi bir 
şeyler yapmazlarsa kendilerini eksik 
ve sorumlu hisseden büyüklerimizin 
Türkiye’si çok yaşanılası, mutlu ve örnek 
bir ülkeydi.

Üzüm üreticileri, Tekel İçki 
Fabrikası’nın özelleştirme sonrası 
hizmet dışı kalması nedeniyle 
mağdur olmaktan yakınırken, 
bağlardan hasat ettikleri üzümleri 
yıllardır Tekel İçki Fabrikası’na 
sattıklarını, fabrika kapatılınca 
üzümlerin ellerinde kaldığını 
söyledi.

Belediye meclisinde Yeni 
haldeki kiralar konuşuldu

100 metrekarelik dükkanların 
kirası 14-24 bin lira arasında. 
SODEP’liler bu kiraların yüzde 
50 arttırılmasında ısrar ederken 
ANAP’lılar yüzde 100 arttırılmasını 
savundular.

Belediye meclisinin Ekim 
dönemi 11. toplantısı Başkan 
Arpacıoğlu başkanlığında yapıldı. 
Gündemdeki önemli konulardan 
ikisi sonuçlandı. 

Avrupa Konseyi, seçimleri izlemek Avrupa Konseyi, seçimleri izlemek 
için Antep’e gözlemci gönderecekiçin Antep’e gözlemci gönderecek

YBYK seçim gözlem misyonu, seçim günü 12 takım halinde Ankara, İstanbul, 
İzmir, Antalya, Adana, Mersin, Diyarbakır, Erzurum, Konya, Gaziantep ve Maraş 
kentlerine dağılacak. Bu kentlerde gün boyu değişik seçim bürolarını ziyaret edecek.

Türkiye'de 31 Mart'ta yapılacak yerel seçimler 
için Avrupa Konseyi gözlemci gönderecek. 
Gözlemciler, seçim gününde Ankara, İstanbul 
ve Diyarbakır'ın aralarında bulunduğu 11 ilde 
görev yapacak.

Türk hükümeti, 31 Mart 2024 Pazar günü 
yapılacak yerel seçimleri yerinde gözlemlemesi 
için Avrupa Konseyi'ne resmi davet gönderdi. 
Avrupa Konseyi Yerel ve Bölgesel Yönetimler 
Kongresi (YBYK) heyeti bu amaçla 29 Mart-1 
Nisan tarihleri arasında Türkiye'de olacak.

DW Türkçe'den Kayhan Karaca'nın haberine 
göre, seçimleri gözlemlemek üzere Türkiye'ye 
gidecek heyette 16 Avrupa ülkesinden YBYK 
üyesi 20 yerel yönetici olacak. Heyette yerel 
yöneticilere ek olarak bir seçim gözlem uzmanı 
ve YBYK sekreteryasından altı kişilik teknik 
bir ekip yer alacak.

DEM Parti Antep Şahinbey belediye adayı Yakup Koca, ilçede 
20 yıldır devam eden yorgun yönetimin sorunları çözmek adına 
yapacağı bir şey kalmadığını belirti ve iddialı konuştu: Dinamik 

kadromuzla yeni bir ilçe meydana getirmek için çalışıyoruz

"Bu ilçeyi yönetmek daha 
liyakatlı kadrolarla mümkün”

Türkiye'nin ikinci 
büyük ilçesi olan 
Antep'in Şahinbey'de 
DEM Parti'nin Belediye 
Başkan adayı Yakup 
Koca, seçim çalışmalarını 
ve projelerini Artı 
Gerçek'e anlattı. İlçenin 
işsizlik, yoksulluk, 
çarpık kentleşme ve 
madde bağımlılığı gibi 
birçok sorunu olduğunu 
vurgulayan Koca, "20 yıllık 
yorgun bir yerel yönetim 
anlayışının Şahinbey’de 
sorunları çözebilmek 
adına yapabileceği pek bir 
şey kalmadı" dedi. 2’DE

“İktidarın kendi dünya görüşüne uygun nesiller yetiştirme 
hedefi tüm topluma yönelik fiili bir dayatma haline gelmiş durumda”

Yüzbinlerce çocuk ve gencimiz ‘çırak’ 
ya da ‘stajyer’ kimliğiyle işçilik yapıyor

Eğitim Sen Gaziantep Şube Başkanı Ömer Parlakçı, “MESEM projesiyle 300 bini çocuk olmak üzere, 1 buçuk milyonun üzerinde 
insanın emeği patronların hizmetine sunulurken, yüzbinlerce çocuk ve gencimiz MESEM’in çarkları arasında acımasızca öğütülüyor. 

Yüzbinlerce çocuk ve gencimiz ‘çırak’ ya da ‘stajyer’ kimliğiyle işçi gibi çalıştırılıp emek sömürüsünün sınırları zorlanıyor” dedi. 
Eğitim Sen Gaziantep Şubesi, İnsan 

Hakları Derneği Gaziantep Şubesi, 
Tilkililer Eğitim Kültür Yardımlaşma ve 
Dayanışma Derneği, Pir Sultan Abdal 
Kültür Derneği Gaziantep Şubesi ve 
Çepnililer Derneği, Yeşilsu’da Mesleki 
Eğitim Merkezleri (MESEM) ve ÇEDES ile 
ilgili ortak açıklama yaptı

Öğrencileri merkeze alan 
nitelikli bir mesleki eğitim 

politikası hayata geçirilmeli
MESEM’in öğrencilere mesleki eğitim 

verilen ya da iddia edildiği gibi staj 
üzerinden beceri kazandıran bir uygulama 
değil, patronlara kaynak aktarmak 
amacıyla oluşturulmuş bir teşvik sistemi 
olduğunu dile getiren Parlakçı, “12 
yıllık zorunlu eğitim süresini fiilen 8 
yıla indiren ve devlet eliyle ucuz işçiliği 
özendiren MESEM uygulaması daha fazla 
can almadan durdurulmalı, patronları 
değil öğrencileri merkeze alan nitelikli 
bir mesleki eğitim politikası hayata 
geçirilmeli” açıklamasını yaptı.

Vergide adalet seslerine 
kayıtsız kalıyorlar

Türk Tabipleri Birliği Aile Hekimliği Kolu ve Sağlık 
ve Sosyal Hizmet Emekçileri Sendikası Gaziantep 
Şubesi ile Aile Sağlığı Merkezi çalışanları, “Vergide 
Adalet İstiyoruz” konulu eylemlerini sürdürüyor. 4’TE

Aile hekimleri ceza değil, çözüm istiyor
Aile Hekimleri Dernekleri Federasyonu 

Genel Sekreteri ve Gaziantep Aile Hekimleri 
Dernek Başkanı Dr. Gökhan Erdoğan, 
Türkiye Büyük Millet Meclisi’nde kabul 
edilen torba yasa içerisinde yer alan aile 
hekimliği ile ilgili sözleşmenin feshi ve ceza 
maddeleri eklenmesine tepki gösterdi. 

Aile hekimlerinin ceza değil, çözüm 
istediklerini sözlerine ekleyen Erdoğan, 
“Geçtiğimiz günlerde çıkarılan kanun 
maddeleri ile aile hekimlerinin iş 
güvenceleri 
bozuldu, anayasaya 
aykırı şekilde 
düzenlenen ceza 
maddeleriyle bir 
suçtan dolayı 
birden fazla ceza 
verilmesinin önü 
açıldı” ifadelerini 
kullandı. 4’TE

Ramazan’ı haksız kazanç ve zam için 
fırsat gören işletmeleri ifşa edelim

Ramazan simidinin fiyatının semtten semte değiştiğini 
sözlerine ekleyen Tüketici Hakları Derneği Gaziantep Şube 
Başkanı Bülent Yılmaz, “Ramazan’ı bir haksız kazanç ve zam 
için fırsat gören işletmeleri ifşa edelim” çağrısında bulundu. 

Fakir-fukara bir Ramazan 
simidi bile yiyemeyecek 

duruma geldi
Yılmaz, “Bazı bölgelerde 

Ramazan simidi 160-180 liraya 
satılıyorken bazı bölgelerde ise 
250 liraya satıldığını görüyoruz. 
Fakir-fukara bir Ramazan 
simidi bile yiyemeyecek duruma 
gelmiş. Bir susamlı ekmeğin bile 
fiyatının hesabını yapar duruma 

geldik. Ramazan simidinin fahiş 
fiyata satılmasını ahlaksız olarak 
nitelendirebiliriz. Tabi ki serbest 
piyasa ekonomisi var, isteyen 
istediği fiyata ürünü satabilir, 
ama bu yüksek fiyata satacağı 
anlamına gelmiyor. Nasıl 
hak aramaz hale geldik, nasıl 
ahlaksız olduk, nasıl ahlaksız 
yapanlara tepkisiz kalıyoruz” 
sorusunu sordu. 

Bülent Yılmaz

Gökhan Erdoğan
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Gazetemizin sahibi Aykut 
Tuzcu’nun eski yazıları bu köşede 

yer almaya devam edecek

Kahire’de bir Kral… 

Neyse devam edelim…
Kral Hazretleri’nin şu söylemini 

çok ilginç ve vizyonel buldum:
“Bu tarihi bir adımdır. İki 

kıtayı, Afrika ve Asya’yı birbirine  
bağlamak mükemmel bir 
dönüşüm olarak kabul edilmelidir. 
İki kıta arasındaki ticaret eşi 
görülmemiş şekilde artacaktır.”

Kral Salman’a bu nitelikli 
öngörüsü nedeniyle şapka 
çıkarıyorum.

Kral Hazretleri yakında 
inşaasına başlanacak köprünün 
adını da koydu: Kral Selman 
Köprüsü.

Anlaşma metnine şöyle yazıldı: 
Custodian of the Two Holy 
Mosques King Salman/İki kutsal 
caminin hizmetkarı, Kral Selman.

El Cezire’nin muhabiri şu özel 
notları geçmiş.

Kral Selman’ın ziyareti hem 
ekonomiyi, hem de siyaseti 
kapsıyor.

Suudi Arabistan ve Mısır dış 
müdahalelere karşı birlikte hareket 
edeceklerini vurguluyorlar. 
Bununla bölgesel ihtirasları olan 
İran’a gözdağı veriliyor!

İki ülke arasında 1.7 milyar 
doları kapsayan 17 maddelik 
anlaşma Mısır’a çok önemli 
kazançlar sağlıyor. Tam rakam 
açıklanmamasına rağmen 3-4 
milyar dolara malolması beklenen 
köprününtüm finansmanını 
Suudiler sağlayacak. (Köprü 
anlaşma maddelerine dahil değil)  
Kahire’deki Al-Aini Hastanesi’nin 
geliştirilmesi ile Sina’da yeni 
bir üniversite, Kral Selman 
Üniversitesi ile bir kasaba ve enerji 
santrali kuruluşu Sisi’ye verilen 
önemi ve Suudiler’in, sabık lider 

Mursi’ye karşı olan tepkilerini 
gösteriyor.

Zaten Suudiler, Mursi 
devrildikten ve Müslüman 
Kardeşler  etkisiz hale getirildikten 
sonraMısır’ın bir dediğini iki 
etmediler. Mursi, Temmuz 2013 
yılında tutuklandıktan sonra 
Suudiler’in bugüne kadar Mısır’a 
turizm ve tarım sektörlerine 
yatırım, yardım, uzun vadeli borç 
ve bilgi teknolojisi için yaptıkları 
yatırımın toplamda 21.5 milyar 
doları bulduğu iddia ediliyor.

Her sene 1.5 milyon Mısır’lı 
Suudi Arabistan’ı, 750 bin Suudi 
de Mısır’ı ziyaret ediyor.

Kral Selman’ın Mısır 
Parlamentosu’nda yapacağı 
konuşma için genel sekreter 
Ahmed Baad El-Din şu bilgiyi 
verdi:

“Kral’ın, 150 yıllık tarihi olan 
parlamentomuzda yapacağı 
bu konuşma bir ilk olacaktır. 
Konuşma kaydedilecek ve daha 
sonra televizyon ve radyodan 
yayınlanacaktır.”

Bu konuşma dün (Pazar) yapıldı 
ve daha sonra televizyon ve 
radyodan yayınlandı.

Gezinin siyasi tarafına gelince…
Sisi artık Esad’ın yakasını bıraktı. 

Kral Hazretleri’nin ikna etmesiyle 
olumlu yorumlar yapıyor!

Kral Selman, bugün başlayacak 
Türkiye gezisinde Erdoğan ile 
Sisi’nin diyaloğu için zemin 
yoklayacak. Hedefte ise İstanbul’da 
düzenlenecek İslam İşbirliği 
Teşkilatı zirvesine Sisi’yi davet 
ettirmek, var.

(AFP, BBC, Arab News, 
The Guardian, Al Jazeera’den 
derledim.)

Yavuz Coşkun’un kararını
ve açıklamasını bekliyorum

GAÜN Rektörü Yavuz Hoca, 
gözünü kırpmadan yarım 
asırlık 500 fıstık ağacının 
kesilmesi için emir vermiş.

GAÜN öğrencileri 
ayaklanmış, CHP’li siyasiler 
tepki yağdırıyor ve Gaziantep 
Yeşil Sol Partigençliği kampüste 
protesto gösterisi yaparak “Ağaç 
katliamına dur” çağrısı yapıyor.

Cumartesi sabah yerel 
gazetelerin hepsini taradım. 
Fıstık haberi yalnız iki gazetede 
var.

Çoğunluğun umrunda bile 
değil, ilgilenmiyorlar.

Ama Yavuz Hoca’yı severim, 
ona hatırlatmak isterim. 
Giderayak böyle bir kötülük 
yaparak, ismini sonsuza kadar 
kirletmemesi, torunlarına, 
“Bunun dedesi rektörü olduğu 
üniversitenin yarım asırlık 
ağaçlarını kestirip konut 

yaptırdı” gibi çirkin bir miras 
bırakmamasını öneririm.

11 bin öğrencili Gaziantep 
Üniversitesi’ni 40 bini aşkın 
öğrencili saygın bir üniversiteye 
dönüştüren, geliştirip bugünkü 
durumuna getiren Yavuz 
Coşkun’dur. Üniversitede çok 
büyük emeği var.

İlkokul diplomalarının bile 
düzgün olduğu belli olmayan 
bazılarını ‘Lisans, Yüksek 
Lisans’ hatta ‘Doktora’lı 
yapma beceri ve hünerini de 
göstermiştir. Bunlar bahsi 
diğer...

Yavuz Hoca, neden bir 
çuval inciri berbat etmek için 
uğraşıyor, anlayamıyorum. 
Eğer bu işte birmenfaatı yoksa 
ve hala ısrar ediyorsa, eh o 
zaman Hoca’ma acil şifalar 
dilemekten başka yapacak bir 
şey yok!..

Ha Antep ha Rize 
ikisi de Türkiye…
MHP Gaziantep Milletvekili Ümit 

Özdağ genel başkanlığa adaylığını 
kendi seçim bölgesinde değil de 
Rize’de açıkladı.

Garip değil mi?
Rize’de de bu soru sorulunca 

Özdağ şu yanıtı vermiş: “Partimizin 
tarihini iyi bilmek lazım. Ben 
Milliyetçi Hareket Partisi’ne 
1965 yılında, 4 yaşında babamın 
kucağında geldim. Bu tarihin bir 
parçasında rahmetli Alparslan 
Türkeş’in Rize konusunda söylediği 
bir tespittir. Diyor ki; ‘Rize’den 
bir milletvekili çıkardığımız gün 
Türkiye’de de iktidarız’. Biz o bir 
milletvekilini almaya gidiyoruz. 
Yani iktidar yolculuğunu Rize’den 
başlatmak amacıyla tercih ettik.”

Özdağ, “İktidar yolculuğuna 
çıktık” diyor.

Akşener, “Ben başbakan olacağım” 
diyor.

Taşdoğan da, “Nereye 
gidiyorsunuz ya?” diyor.

Kahgenin üçü Antep’in içi…’
Gaziantep Milletvekili 

Mehmet Erdoğan, “Amerika’dan 
daha güvenli bir şehirde 
yaşıyoruz” demiş.

Aklıma merhum Sanayi Odası 
Başkanı Kamil Şerbetçi geldi.

O da GSO ile birlikte 
hayatında ilk kez New York’a 
gidip geldikten sonra, “Gurban 
olayım Antebime… New York 
berbat bir yer, hiç sevmedim. 

Doğru dürüst gezecek bir yeri 
yok. Harlem diye bir yer var, 
beyazlar giremiyor çünkü 
hemen öldürüyorlar. New York 
sağlam yer değil…” demişti.

Avrupa’nın çeşitli kentlerine 
giden bazı Antepli arkadaşlarım 
da benzer şeyler söylemişti. 
Daha güzel, daha güvenli bir 
şehir olduğunu iddia etmişlerdi 
Gaziantep’in…

Ben aklıma mukayyet olmak 
için bu yorumlara sesimi 
çıkaramıyorum.

Tabii bir de tarihten gelen 
gerçek var: ‘Kahgenin üçü 
Antep’in içi…’ darbımeseli!..

“Kızıl Deniz üzerinde, iki ülkeyi 
birbirine bağlayacak bir köprü 
inşaasına kardeşimle birlikte karar 
verdik.”

Kararı veren Kral Hazretleri 
Selman bin Abdulaziz Al Suud. 
Kardeş ise Mısır Cumhurbaşkanı, 
Ekselansları Abdel Fattah El-Sisi.

Sisi de, “Arap ortak eylem yolunda 
yeni bir bölüm. İşbirliğimiz; 
Filistin, Yemen, Libya, Suriye 
gibi bölgesel krizleri çözmemize 
mutlaka izin verecektir” 
yorumunda bulunmuş.

Bunu, ‘Arab News’ sitesinde 
okuyunca hemen aklıma ‘ortak akıl’ 
geldi. Demek bu onlarda da var!

Suudi Kral Selman 5 günlük bir 
gezi için Kahire’de bulunuyor. 
Bugün de Cumhurbaşkanı Tayyip 
Erdoğan’ın davetlisi olarak 
ülkemize geliyor.

Aykut Tuzcu’nun 
10 Nisan 2016

tarihli yazısıdır

Gecekondu mahalleleri 
ve yoğun işçi nüfusu

Adrese Dayalı Nüfus Kayıt Sistemi 
2023 verilerine göre Antep'in Şahinbey 
ilçesi 939 bin 497 kişilik nüfusuyla 
İstanbul'un Esenyurt ilçesinin ardından 
Türkiye'nin en büyük ikinci ilçesi 
durumunda. Gecekondu mahalleleri 
ve yoğun işçi nüfusuyla bilinen ilçe, 57 
ilden daha kalabalık bir nüfusa sahip.

AKP'nin 2004 yerel seçimlerinde 
Ömer Can, 2009, 2014 ve 2019 yerel 
seçimlerinde ise Mehmet İhsan 
Tahmazoğlu ile seçimi kazandığı 
Şahinbey'de gözler, 31 Mart yerel 
seçimlere çevrildi. Halkların Eşitlik 
ve Demokrasi Partisi, (DEM Parti) 
Şahinbey'de avukat Yakup Koca'yı aday 
gösterdi. Koca, seçim çalışmalarını ve 
çözüm önerilerini Artı Gerçek’e anlattı.

Ne imar planları ne de 
çevre problemlerine 

karşı ne yazık ki kentin 
yöneticilerinin hiçbir hazırlığı yok

Şahinbey'in Türkiye’nin en büyük 

ikinci ilçesi olduğunu hatırlatarak 
sözlerine başlayan Koca, "Bu ilçeyi 
yönetmek daha liyakatlı kadrolarla 
mümkün. Ancak iktidarın 20 yıla yakın 
bir deneyimi var burada ama artık 
yorulmuş, pes etmiş durumdalar. Biz 
DEM Parti olarak Şahinbey’de birçok 
projeyi hayata geçirmek ve yeniliğini 
kaybetmiş isimlerden belediyeyi alıp 
dinamik kadrolarımızla yepyeni bir yüz 

kazandırmak ve yeni bir ilçe meydana 
getirmek için seçim çalışmalarımızı 
sürdürüyoruz" dedi.

Maraş'ta 6 Şubat 2023'te meydana 
gelen depremlerde binlerce kişinin 
öldüğünü hatırlatan Koca, "Kentteki 
siyasi atmosfer her ne kadar depremin 
etkisi yokmuş gibi bir hava estirmeye 
çalışsa da halen deprem Antep için 
güncelliğini koruyan en büyük 
problemlerden biri. Aktif fay hatlarının 
kentin yakınlarından geçmesi sebebiyle 
burada deprem çok büyük bir problem 
olarak karşımızda duruyor. Peki 
mevcut belediye bu tehlikeye karşı ne 

yapıyor, hiçbir şey yapmıyor. Ne imar 
planları ne de çevre problemlerine 
karşı ne yazık ki kentin yöneticilerinin 
hiçbir hazırlığı yok. Tam tersine 
yeşil alanların imara açıldığı, çarpık 
kentleşmenin önünün açıldığı, 
insanların güvensiz yapılarda yaşamaya 
mecbur bırakıldığı bir tablo ile karşı 
karşıyayız" diye konuştu.

İmar planları rant için hazırlandı
İmar planlarının rant için 

hazırlandığını söyleyen Koca, "Ne 
yazık ki imar planları iktidarın 
hakim olduğu tüm il ve ilçelerde 
olduğu gibi burada da ranta dönük. 
Kentsel dönüşüm adı altında insanları 
yerlerinden, yurtlarından ederek elde 
ettikleri yerleri sermaye sahiplerine 
peşkeş çekerek insanları mağdur 
etmeye yönelik bir imar anlayışları var. 
Antep’te ve Şahinbey'de 20 yıldır böyle 
bir yönetim anlayışı hakim" dedi.

Trafiğin ilçe halkının sağlığı ve 
yaşam kalitesi üzerindeki olumsuz 
etkileri yerel yönetim tarafından 

dikkate alınmıyor
İmar probleminin çarpık kentleşme 

ve trafik sorununu da beraberinde 
getirdiğini dile getiren Koca, şöyle 
devam etti:

"Nüfus yoğunluğu sürekli artıyor. Şu 
an genel olarak kentte, özel olarak da 
nüfus yoğunluğunun en fazla olduğu 
Şahinbey'de trafik sorunu insanların 
yaşam kalitelerini düşüren önemli 
bir sorun olarak karşımızda duruyor. 
20 yıldan bu yana belediye merkezi 
hükümetle aynı partiden olmasına 
rağmen ranta dönük, zengini daha 
da zengin etmeye odaklı projeler 
yürütüldüğünün en büyük kanıtıdır. 
Trafiğin ilçe halkının sağlığı ve yaşam 
kalitesi üzerindeki olumsuz etkileri 

yerel yönetim tarafından dikkate 
alınmış değil. Bu sorunun beş yıllık bir 
yetkiyle daha çözülemeyeceği de ortada 
20 yıllık yorgun bir yerel yönetim 
anlayışının Şahinbey'de sorunları 
çözebilmek adına yapabileceği pek 
bir şey kalmıştır. Dolayısıyla bu yaşlı 
ve dinamizmini yitirmiş yönetim 
anlayışının da ilçeye, ilçe halkına ve 
gençlere yönelik geliştirici, ön açıcı 
projeler geliştirmesi de mümkün 
görünmüyor."

Gençlere, kadınlara ve çocuklara 
yönelik projelere ağırlık vereceklerini 
vurgulayan Koca, "Gençlere yönelik 
çok sayıda projemiz var. Onların 
ihtiyaç duyduğu spor alanlarının 
çoğaltılması, kendilerini daha rahat dile 
getirebilecekleri sosyal alanlara dair 
önemli projelerimiz var. Az önce dile 
getirdiğimiz sorunların da çözümü ve 
gençlere, kadınlara, çocuklara dönük 
birçok projenin yaşama geçirilebilmesi 
için halkımızdan bu seçimde yetki 
istiyoruz" dedi.

Uyuşturucu burada ilkokul 
çocuklarına kadar ulaşmış durumda
Şahinbey'in madde kullanımı ve 

ticaretinde Türkiye'nin en riskli beş 
ilçesinden biri olduğunu hatırlatan 
Koca, "Halk odaklı olmayan, halkı 
geri planda bırakan ve belli kesimleri 
zenginleştirmeye dönük yönetim 
anlayışının doğurduğu en büyük 
sorunların başında uyuşturucu 
problemi geliyor. Şahinbey’de kapısını 
çaldığımız bir çok evde anneler babalar 
çocuklarının uyuşturucu bataklığına 
sürüklendiğini söylüyor. Uyuşturucu 
burada ilkokul çocuklarına kadar 
ulaşmış durumda. Böyle bir sorun ön 
sıralarda karşımızda dururken yerel 
yönetimlerin hiçbir çözüm üretmemesi 

bu sorunu giderek derinleştirmektir. 
Bunun en önemli nedenlerinden biri 
işsizlik. Bu insanların emeklerinin 
sömürülmediği bir istihdama dahil 
edilmesi gerekiyor. Onlara, kendilerini 
daha değerli hissedebileceği sosyal 
ve ekonomik imkânların sunulması 
gerekiyor. Aksi takdirde uyuşturucu 
sorunu içinden çıkılmaz bir hal alabilir" 
diye konuştu.

Yerel yönetimlerin yaptığı tek şey 
insanları sosyal yardımlara muhtaç 

etmek ve bununla övünmek
Antep’in sanayi kenti, Şahinbey'in 

ise bu kente ucuz iş gücü sağlayan 
emekçilerin ilçesi olduğunu söyleyen 
Koca, "Bu kentte emekçinin yaşam 
alanı giderek daralıyor. İşsizlik 
problemi var ama öte yandan 
fabrikalarda düşük ücretlere yoksulluğa 
mahkum edilmiş insanlar var. 
Ekonomik problemlerin doğurduğu 
bir tablo var önümüzde. Yüzbinlerce 
işçi emekçi, yüksek kiralara, hayat 
pahalılığına karşı sadece hayatta 
kalmanın mücadelesini veriyor. Buna 
karşı yerel yönetimlerin yaptığı tek şey 
insanları sosyal yardımlara muhtaç 
etmek ve bununla övünmek" dedi.

Koca, insanların doğa ile barışık 
yaşadığı ekolojik kentler, halk sağlığını, 
refahını ve insan yaşamının değerini 
merkeze alan yerel idarecilik vaat 
ettiklerini dile getirdi.

YAKUP KOCA KİMDİR?
1990'da Antep’te doğan Yakup 

Koca, Dicle Üniversitesi Hukuk 
Fakültesi'nden mezun oldu. İnsan 
Hakları Derneği (İHD) ve Özgürlük 
İçin Hukuk (ÖHD) Antep şubelerinin 
yönetiminde yer alan Koca, DEM Parti 
İl Yönetiminde görev yaptı. Koca, halen 
Antep'te serbest avukatlık yapıyor.

"Bu ilçeyi yönetmek daha liyakatlı kadrolarla mümkün”
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Sumalık üzümler 
harmanda kurutuluyor

Alıcı bulamadıkları sumalık 
üzümleri zorunlu olarak 
harmanlarda kurutmaya 
başladıklarını belirten üretici 
Hüseyin Gören, “Bütün 
gelirimiz bağcılıktan geliyor. 
Aylarca iyi ve bereketli ürün 
almak için ailece çalışıyoruz. 
Yaşına alıcı bulamadığımız 
üzümü, kuruttuktan sonra da 
satamazsak ciddi ekonomik 
sıkıntı yaşarız. Bunu 
düşünmek bile istemiyoruz” 
dedi.

Üreticiyi bağını sökmekten 
alıkoyacak önlemler alınmalı
TMMOB Ziraat 

Mühendisleri Odası Şube 
Başkanı Karaca Bozgeyik ise 
yaptığı açıklamada, Gaziantep 
Tekel İçki Fabrikası’nın 
özelleştirilmesi sürecinde 
hep Gaziantep’in bu tesise 
ihtiyacının olduğuna dikkati 
çektiklerini hatırlattı. 
Gaziantep'te bağcılığın 
Tekel İçki Fabrikası’nda 
gerçekleştirilen alımlar ve İl 
Özel İdare Müdürlüğünün 
uyguladığı destekler sayesinde 
son yıllarda önemli gelişme 
gösterdiğini ifade eden 

Bozgeyik, şöyle konuştu: 
“Şimdi ne olacak? Üretici yaş 
olarak üzümünü satamadı. 
Şimdilerde harmanlarda 
kurutuyor. Üzümünü kuru 
olarak satıp satmayacağı 
da belirsiz. Üreticiyi bağını 
dökmekten alıkoyacak 
önlemler alınmalı. Bağ 
yetiştirmek zor ama mecbur 
kalındığında sökmek çok 
kolay. Üzüm üreticisinin 
mağduriyeti giderilmeli.”

Üreticinin acilen paraya 
ihtiyacı var alacaklılar 

sıkıştırıyor
Ziraat Odası Başkanı Zihni 

Kepkep’de don nedeniyle 
rekoltede düşüş olmasına 
karşın, üreticinin üzümünün 
elinde kaldığını belirtti. 
Kepkep, “Üreticinin yaş olarak 
elinden çıkaramadığı üzüme 
kuruduğunda belki alıcı 
bulabileceği düşünülebilir. 
Ama üreticinin acilen paraya 
ihtiyacı var, alacaklıları 
sıkıştırıyor. Hububattan Antep 
fıstığından cebine kazanç 
koyamayan üretici doğal 
ümidini üzüme bağlamıştı. 
Doğrusu şu koşullarda biz de 
üreticimiz de ne yapacağımızı 
bilmiyoruz” diye konuştu.

Üretici üzümünü Üretici üzümünü 
harmana serdi!..harmana serdi!..

Üzüm üreticileri, Tekel İçki Fabrikası’nın özelleştirme sonrası hizmet dışı kalması 
nedeniyle mağdur olmaktan yakınırken, bağlardan hasat ettikleri üzümleri yıllardır Tekel 
İçki Fabrikası’na sattıklarını, fabrika kapatılınca üzümlerin ellerinde kaldığını söyledi.

GASKİ’den yapılan açıklamada, 
Kartalkaya Barajı’ndan arıtma 
tesislerine taşınan suyun, çeşitli 
işlemler ve analizler yapıldıktan sonra 
şehir şebekesine verildiğine dikkat 
çekildi.

Arıtma tesislerindeki suyun 
dinlendirilmeden şebekeye 
verilmesinin teknik olarak olanaksız 
olduğu vurgulanan açıklamada, “Kaldı 
ki bulaşıcı hastalıkların tek kaynağı 
olarak içme sularının gösterilmesi 
doğru değildir” denildi.

Açıklamada, arıtma tesisleri ve İl 
Sağlık Müdürlüğü görevlilerinin 
birlikte yürüttüğü çalışmayla kentin 
değişik yerlerinden içme suyu 
numuneleri alındığını, bu numunelerin 
düzenli olarak bakteriyoloji ve 
kimyasal analizlerden geçirildiği ifade 

edilen açıklamada şu görüşlere yer 
verildi: “Tesislerde 24 saat aralıksız 
olarak içme suyunun bakteriyolojik 
ve kimyasal analizleri yapılmakta olup 
dünya standartlarına uygun su kalitesi 
elde edilmekte ve şehre verilmektedir. 
Bilindiği gibi bulaşıcı hastalıklara 
çiğ olarak tüketilen sebze, meyve ve 
hijyenik ortamlarda hazırlanmayan 
besinler neden olmaktadır. Ayrıca 
kentimizdeki pek çok apartman içme 
suyunu kuyudan temin etmektedir. 
Bu kuyuların suları sağlıksızdır ve 
klorlanmadan kullanılmaktadır.”

Bu konuda yapılan spekülatif 
haberlerin kimseye bir fayda 
sağlamayacağı vurgulanan açıklamada, 
GASKİ’nin içme suyu konusunda her 
zaman herkese bilgi vermeye hazır 
olduğu kaydedildi.

Hastalıklar sudan 
kaynaklanmıyor

Gaziantep Su ve Kanalizasyon İdaresi Genel Müdürlüğü, 
yaz mevsiminde görülen hastalıkların, kente tesislerden 
verilen içme suyundan kaynaklanmadığını bildirdi.

Fıstıkçılar Odası Başkanı Hasan 
Karaoğlan, fıstık rekoltesinde geçen yıla 

oranla yüzde 90 düşüş yaşandığını söyledi

Fıstık rekoltesi geçen 
yılın onda biri kadar
Antep fıstığı 

rekoltesinde geçen 
yıla oranla yüzde 90 
düşüş yaşandığını, 
rekoltedeki ani düşüşün 
kırmızı kabuklu fıstık 
fiyatlarına da olumsuz 
etki yaptığını belirten 
Fıstıkçılar Odası Başkanı 
Hasan Karaoğlan şunları 
söyledi: “Geçen yıl 2 
milyon 500 bin liradan 
işlem gören kırmızı 
kabuklu fıstık, bu yıl 5 
milyon 700 bin liradan 
işlem görüyor. Fıstık 
fiyatları yüzde yüzün 
üzerinde artmasına 
rağmen üreticinin eline 
doğru dürüst para 
geçmeyecek. Çünkü 
çiftçinin ürünü henüz 
çiçek aşamasındayken 
soğuk vurdu” diye 
konuştu.

Fıstık ihracatı bu 
şartlarda mümkün değil

Geçmiş yıllarda 
küçük ölçekli de olsa 
fıstık ihracatının 
yapılabildiğini, ancak 
bu yıl şartların fıstık 
ihracatı için mümkün 
olmadığını belirten 
Karaoğlan, “Antep 
fıstığının fiyatından 
dolayı ihracat yapmakta 
sıkıntı çekiliyor. Hele 
bu yıl bu fiyattan dünya 
piyasasına girmek 
mümkün değil. Fıstığın 
az olması ne üreticiyi ne 
de ihracatçıyı memnun 
etti. Sadece büyük tüccarı 
ve stokçuyu memnun 
edecek. Çünkü paraya 
ihtiyacı olmayan insanlar 
bu şartlarda fıstığa 
yatırım yapabilir” diye 
konuştu.

Kalaycılık artık ev geçindirmiyor
Kalaycılığın verilen emeğe rağmen 

artık ev geçindirmediğini ancak 
başka bir mesleği olmadığı için de 
bir tek kendisi kalana kadar mesleği 
sürdüreceğini belirten Pamukoğlu, 
“30 yıldır kalaycılık yapıyorum. 
Babamız bizi kalaycı yanına çıraklığa 
koydu biz de bu mesleği devam 

ettirdik. Eskiden kalaycılık yapan 
bir adam zengin olamazsa da evini 
rahat geçindirebiliyordu. Ama bakır 
mutfaklardan çıkınca kalaycılık artık 
para kazandıran bir meslek olmaktan 
çıktı. Fakat biz gözümüzü açıp bu işi 
gördüğümüz için tüm zorluklarına 
rağmen devam ediyoruz” diye 
konuştu.

Çelik, bakırın pabucunu dama 
atınca kalaycı da mağdur oldu

Çelik’in mutfaklara girmesiyle birlikte bakırın pabucunun dama atıldığını 
ve kalaycılığın da öneminin ortadan kalktığını söyleyen Hüseyin Pamukoğlu, 
Gaziantep’te kendisiyle birlikte 15 civarında kalaycı bulunduğunu söyledi.

Belediye meclisinin Ekim 
dönemi 11. toplantısı Başkan 
Arpacıoğlu başkanlığında 
yapıldı. Gündemdeki 
önemli konulardan ikisi 
sonuçlandı. Belediyenin 
Yeni haldeki dükkanlarının 
kirası yüzde yüz artırıldı. 
Sit alanlarının belirlenmesi 
için 3 aylık süre dolmadan 
çalışmalar tamamlanarak 
olağanüstü toplantı yapılması 
kararlaştırıldı.

Gündem gereğince ilk 
olarak Tışlaki mahallesi, 
Çukur ve Nazar sokakların 
genişletilmesi maddesi sit alan 
belirlenmesinden sonraya 
bırakıldı. Tekel İçki Fabrikası 
içerisine alınması istenen 
130 konut sorunu da Şubat 
dönemi toplantısına bırakıldı. 
Yılmazer hastanesi önünden 
geçen caddenin Hapishane 
caddesine bağlanması ve 
istimlak işi belediye encümeni 
yetkisi olduğundan gündemden 

çıkarıldı.
Belediye meclisi toplantısına 

izleyici olarak Nazmi Başel, 
Ali Kemal Taşar, İbrahim 
Arpacıoğlu ve çok sayıda 
partililerin katıldığı dikkati 
çekti.

Belediyeye ait Yeni haldeki 
dükkan kiralarının belirlenmesi 
konusunda yapılan çalışmalarda 
komisyonun getirdiği raporun 
geçersiz olduğu, yüzde 30 
zammın az olduğu belirlendi. 
Zira komisyonda kabzımal 
meclis üyesinin bulunması 
yasaya aykırı. Daha sonra üyeler 
dükkan kiraları hakkındaki 
görüşlerini şöyle ifade ettiler:

Nurettin Ener (Bağımsız): 
“Haldeki kiralar 70-80 bin lira 
olmalıdır. Belediye kazanmadan 
hizmet getiremez. Haldeki 
arkadaşlarımız köşeyi döndüler. 
Kazançları daha da artsın, 
kiralarlar birlikte”

Yaşar Erkent (ANAP): 
“Belediyenin paraya ihtiyacı 

olduğunu her vesileyle 
vurguluyoruz. Cevizli dükkan 
kirası 40 bin liradan 150 bin 
liraya çıkardık. Kiralar bir yerde 
artacak, diğerinde kalacaksa 
ayıp olur. Her bir dükkan 2 katlı 
100 metrekare”

Hakkı Tataroğlu (ANAP): 
“İçimizdeki üye arkadaşlar 
gerçek kirayı getirmediler. 100 
metrekarelik bu dükkanları 100 
bin liradan kiraya verseniz kim 
olsa alır. Dıştaki dükkanlar 14 
bin liradan içteki dükkanlar 24 
bin liradan kiraya verilmiş. Bu 
kiralar yüzde yüz artırılmalı”

Daha sonra yapılan oylamada 
13 ANAP’lı üye ile 2 Halkçı 
Partili ve bir bağımsız kiraların 
yüzde 100 artırılmasını kabul 
etti. SODEP’lilerin hazır 
bulunan 12 üyesinin tamamı 
yüzde 50 kira artırılması 
yolunda oy kullandı.

Daha sonra sit alanların 
belirlenmesiyle ilgili maddeye 
geçildi. 

Belediye meclisinde Yeni haldeki kiralar konuşuldu

SODEP’liler belediyeyi SODEP’liler belediyeyi 
değil, kabzımalları korududeğil, kabzımalları korudu

100 metrekarelik dükkanların kirası 14-24 bin lira arasında. SODEP’liler bu kiraların 
yüzde 50 arttırılmasında ısrar ederken ANAP’lılar yüzde 100 arttırılmasını savundular.

Meclis üyeleri konunun görüşüleceğini 
beklerken Başkan Arpacıoğlu oturumun 
sona erdiğini bildirdi.

Oturumdan çıkan üyeler kendi aralarında 
ayaküstü durumu eleştirdiler.

Özellikle hukukçu üyeler durumun ciddi 
olduğunu, halen görev başında bulunan 
müdürlerin yetki ve sorumluluklarının ne 
olacağını tartıştılar.

Bir hukukçu meclis üyesi: “Başkanın 
tutumu doğrusu çok şaşırtıcıdır, çünkü 

kendisi tarafından atanmış daire müdürü 
pozisyonundaki görevlilerin 1580 sayılı 
kanun hükümleri dairesinde atama 
işlemlerinin belediye meclisi tarafından 
tasdiki gerekir. Bu yapılmadı. Ortaya 
yeni bir hukuki durum çıkmıştır ki bu 
da başkan için olumlu değildir” şeklinde 
konuştu.

Konunun ne biçimde bir çözüme 
bağlanacağı hususunda çeşitli görüş ve 
yorumlar sürdürülüyor.

Belediye başkanının tayin ettiği 
memurların durumu ne olacak?

Belediye meclisinin bu dönemki son oturumunda başkan tarafından daha önce 
atanmış olan bazı daire müdürleri ile Başkan Yardımcısı atamalarının meclisin 
tasdikinden geçmesi gündeme getirilmedi ve konu çeşitli yorumlara yol açtı.

Meteoroloji cami yaptırma derneği 
yöneticilerinden alınan bilgiye göre 
belediyeden alınan arsa üzerine yaptırılacak 
cami 60 milyon liraya mal olacak.

Osmanlı mimarisi tipinde ve taş kaplama ile 

yapılacak caminin projesi Kahramanmaraş’taki 
Sümerbank cami projesinin aynıdır.

Öğretmen evleri mahallesi Günaydın 
sokaktaki cami arsasında yapılacak törene 
herkesin davetli olduğu bildirildi.

60 milyona çıkacak, Osmanlı mimarisi uygulanacak

Meteoroloji caminin temeli atılıyor
Öğretmenevleri mahallesinde yapımı düşünülen caminin temeli pazar günü atılıyor.

Yağış mevsiminin ilk ayı olan Kasım’da şehrimize 
toplam olarak 100 kg yağış düştü. Geçen yıl aynı 
süre içindeyse 58 kg yağış düşmüştü. Bu yılki yağış 
toplamı geçen yılın 2 katı.

Geceleri ısı iyice düştü. Meteoroloji müdürlüğü 
uzmanlarınca şehrinizde yapılan rasatlarda dün 
günün en yüksek ısısı 9 derece, en düşük ısısı ise 2 

derece civarında oldu.
Havaların soğumasıyla birlikte şehrimizde nezle 

ve grip salgını başladı. Her evde birkaç kişi nezle ve 
gripten hasta yatıyor. Doktorlar fazla ilaç almanın 
yararlı olmadığını bu nedenle sıcak içeceklerle 
birlikte bol vitaminli meyve yenilmesini ve istirahat 
edilmesini tavsiye ediyorlar.

Nezle ve grip salgını var

Mevsimin ilk ayında 100 kilo yağış düştü
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SEVGİLİ 
TORUNUMA MEKTUP

Canım lokumcuğum,
Sana, kocaman bir özürle ve büyük bir üzüntüyle bu 

mektubumu yazıyorum.
Senin yaşında bir çocuğun anlayacağı biçimde neden 

bu kadar üzgün olduğumu anlatmaya çalışacağım.
Biz, aile büyüklerimizden çok güzel bir Türkiye 

devraldık. Aydınlık, umutlu, yenilikçi, dürüst, başkaları 
için iyi bir şeyler yapmazlarsa kendilerini eksik ve 
sorumlu hisseden büyüklerimizin Türkiye’si çok 
yaşanılası, mutlu ve örnek bir ülkeydi.

Diplomatlarımız, yurt dışında bizi en onurlu şekilde 
temsil eder, ülke çıkarlarını her türlü kişisel çıkarlarının 
çok önünde görürlerdi. Onur; bizim devraldığımız 
ülkede çok önemli bir kavramdı. Toplum, hata yapanı, 
mahkemelere konu bile olmadan o kadar güzel 
cezalandırırdı ki, tüm çevresine utanç konusu olmamak 
için insanlar hata yapmaya cesaret edemez, dürüst ve 
örnek olmaya çok dikkat ederlerdi.  Zaten dürüst ve adil 
olmak bir üstünlük değildi. Her insanda mutlaka olması 
gereken niteliklerdi. 

Milletvekillerimiz, bu konulara daha da dikkat 
eder, temsilcisi oldukları kentin sorunları için gece 
gündüz çalışır, çözüm bulurlardı. Belediye başkanları, 
kent sorunları söz konusu olduğunda, kentin tüm 
milletvekillerini, ayrımsız toplar ve şehirlerin sorunları, 
parti gözetmeden el birliğiyle çözülürdü.

Valiler, fotoğraf çektirirken bile, aynı kareye girecek 
kişileri göz ucuyla kontrol eder, toplumda şüpheli 
işlere bulaştığı söylenen insanları asla yanlarına 
yaklaştırmayarak cezalandırırlardı. 

Öğretmenler, doktorlar, mühendisler, memurlar, 
otobüs şoförleri, gazete muhabirleri, bakkallar, 
manavlar, yani aklına gelebilecek her meslek sahibi 
öncelikle itibarına önem verir, mesleğinin en iyisini 
yapmaya gayret ederlerdi. Kimse başkalarını aldatmaya 
çalışmaz, tam tersine bir hata varsa, karşıyı kırmadan 
uyarır, düzeltirlerdi. Kimse “bana ne” demezdi.

“Ben ilk satışımı (siftahımı) yaptım ama yan komşum 
yapmadı, isterseniz oradan alın” diye kendisine 
gelen müşteriyi yan komşusuna yönlendiren küçük 
esnafın ülkesiydik biz. Kutsal günlerde varımızı, hatta 
yoğumuzu paylaşır, milli bayramlarda bayraklarımızı 
gururla dalgalandırarak göğsümüzü gere gere istiklal 
marşımızı okurduk. Milli bayram kutlamalarını 
sabırsızlıkla bekler, önümüzden gururla geçen tören 
katılımcılarını gözlerimiz dolarak, övünçle izlerdik.

Herhangi bir doğal afette, Mehmetçik, asker ocağında 
aldığı o muhteşem ilk yardım bilgisiyle, acı çeken 
vatandaşın yanı başında belirirdi. Askerimiz bizi en 

iyi şekilde koruduğu için çok onurlu, işverenimiz 
memlekete kazandırdıkları sebebiyle çok gururlu idi. 
Üniversitelerimiz uluslararası düzeyde eğitim verirdi. 
Dünyanın sayılı üniversiteleri listelerinde her zaman yer 
alırdık, bilim adamlarımız hep göğsümüzü kabartırdı.

Herkes yerini bilgi ve becerisine göre belirler, 
bunun için kendini en iyi şekilde eğitmeye çalışır, 
para konuşmak görgüsüzlük kabul edilirdi. “Liyakat 
“dediğimiz hak eden insana önemli işleri vermek, 
onları bu konuda görevlendirmek ama mutlaka 
sorumlu kılmak en vaz geçilmez davranıştı.  Atatürk 
devrimlerini yüreğimizin en derininde hisseder, 
korur ve uygulardık. Din işlerinin devlet işlerine 
karıştırılmaması anlamına gelen laiklik asla 
tartışılmazdı, aynı cumhuriyet gibi…  Bir keresinde 
baban, daha ilkokul birinci sınıftayken, kara çarşaflı, 
peçeli bir kadını gördüğünde çok şaşırmış ve yanına 
giderek “Teyze Cumhuriyet ilan edildi, haberin olmadı 
mı?” diye sormuştu.

Ülkesini korumayı asla düşünmemiş, ilk fırsatta 
kaçmış, adına “geçici göçmen” denen insanları 
sorgusuz sualsiz memleketimize alıp, halkın parasını 
sorumsuzca onlara saçmak, üstüne onlara ve zengin, 
görgüsüz karanlık fikirli yabancılara, her santimetre 
karesi şehitlerimizin kanıyla ıslanmış topraklarımızı 
satmak asla aklımızın köşesinden geçmezdi. Aynı 
kendi ülkelerinde halkı zehirleyen birçok yatırımı, 
bizim ülkemizde yapma cüretini gösteren, bizi her 
türlü sömüren şirketleri baş tacı etmeyi anlayamamak 
gibi, bu ülkeye yıllarca hizmet etmiş, toplumun en 
değerli bilge insanlarının, emeklilerinin sadakaya 
muhtaç edildiğini, her türlü insanlık dışı uygulamaya 
maruz bırakıldıklarını göreceğimizi anlatsalar asla 
inanmazdık.

İşte lokumcuğum, şimdi peri masalı gibi dinlediğin 
bu güzel ülkeyi biz size bırakmadık. Onun için çok 
üzgünüm. Umarım bizi bağışlarsınız ve siz bizim 
yaptığımız tüm hatalardan ders çıkarıp, ülkemizi 
kurtarır, aydınlık yarınlara taşırsınız. 

Seçim gözlem misyonuna YBYK'nın 
Türkiye raportörü İsviçreli David 
Eray başkanlık edecek. Eray 
hâlihazırda İsviçre'nin Jura kantonu 
Çevre Bakanlığı görevini yürütüyor. 
Misyonun başkan yardımcılığı 
görevini ise YBYK'nın diğer Türkiye 
raportörü Sloven üye Vladimir 
Prebilic üstlenecek. Prebilic aynı 
zamanda Slovenya'da Kocevje 
kentinin belediye başkanı.

Avrupa heyeti seçimlerden önce 29 
Mart Cuma günü Ankara'da YBYK 
Türk heyeti üyeleriyle bir araya 

gelecek. Türkiye 306 asıl ve 306 yedek 
üyeden oluşan YBYK'da toplam 36 
(18 asıl, 18 yedek) belediye başkan ve 
il genel meclis üyesiyle temsil ediliyor.

Avrupa heyeti aynı gün Ankara'da 
Yüksek Seçim Kurulu, Çevre 
Şehircilik ve İklim Değişikliği 
Bakanlığı, İçişleri Bakanlığı ve Adalet 
Bakanlığı yetkilileriyle de görüşecek. 
Heyetin 30 Mart Cumartesi günü 
Ankara'da Büyükşehir Belediye 
Başkanı Mansur Yavaş, İstanbul'da 
ise Büyükşehir Belediye Başkanı 
Ekrem İmamoğlu ile görüşmesi 

gündemde. Aynı gün Anadolu'nun 
değişik kentlerine dağılacak kimi 
heyet üyelerinin de gittikleri kentlerin 
belediye başkanlarıyla görüşmeleri 
planlanıyor. Heyet Ankara ve İstanbul 
temasları kapsamında ulusal ve 
uluslararası sivil toplum kuruluşları ve 
medya temsilcileriyle de buluşacak.

Seçim gözlem misyonunun ilk 
tespitleri heyete başkanlık eden 
İsviçreli yerel yönetici David Eray 
tarafından 1 Nisan Pazartesi günü 
Ankara'da düzenlenecek basın 
toplantısıyla açıklanacak. YBYK daha 

sonra seçimlere ilişkin kapsamlı 
bir gözlem raporu hazırlayacak. 
Bu raporun Haziran ayından önce 
açıklanması beklenmiyor.

YBYK son olarak 2019 yerel 
seçimlerine gözlemci göndermiş, 
raporunda özetle "Yerel seçimlerin 
Türkiye demokrasisinin dirençli 
olduğunu gösterdiği, ancak 
seçimlerin Avrupa değer ve 
ilkeleri temel alındığında tam 
anlamıyla özgür ve adil bir ortamda 
yapılmadığı" değerlendirmesinde 
bulunmuştu. T24

Avrupa Konseyi, seçimleri izlemek 
için Antep’e gözlemci gönderecek

İktidar kendi dünya 
görüşüne uygun nesiller yetiştirme 

hedefliyor
“İktidarın kendi dünya görüşüne 

uygun nesiller yetiştirme hedefi tüm 
topluma yönelik fiili bir dayatma 
haline gelmiş durumda” diyen Parlakçı, 
“Millî Eğitim Bakanlığı, Diyanet İşleri 
Başkanlığı ile Gençlik ve Spor Bakanlığı 
iş birliğinde yürütülmekte olan ÇEDES 
Projesi kapsamında atılan adımlar laik 
eğitim ve laik yaşama açıktan meydan 
okuma anlamına geliyor. Okul içinde ve 
dışında yapılan dini içerikli etkinlikler, 
özellikle toplu namaz etkinlikleri ve 
öğrencilere mezarlık temizletilmesi gibi 
etkinlikler çocukların zihinsel gelişimi 
açısından sakıncalı. Sınıflarda dini 
içerikli etkinlikler (sınıflarda Kâbe ve 
mezar maketleriyle yapılan etkinlikler) 
laik eğitime ve eğitim-öğretimin 
amaçlarına temelden aykırı” ifadelerini 
kullandı. 

Eğitim kurumları laik ve bilimsel 
eğitimin mekânları olmak zorunda
Öğrencilerin iktidarın siyasal-ideolojik 

hedefleri doğrultusunda okul içinde ve 
dışındaki katılmasına izin verilmesinin 
çocuğun üstün yararı ilkesine aykırı 
olduğunu ve Birleşmiş Milletler 
Çocuk Hakları Sözleşmesi’ne göre 
doğrudan çocuk istismarı anlamına 
geldiğini sözlerine ekleyen Başkan 
Parlakçı, “Eğitim sisteminin belli bir 
dinin ve belli bir mezhebin kurallara 
göre biçimlendirilmek istenmesi, 
çocuklarımızın dini etkinlikler 
üzerinden istismar edilmesi kabul 
edilemez bir durum.  Bu nedenle 
eğitim kurumları dini içerikli faaliyet 
ve etkinliklerin değil, laik ve bilimsel 
eğitimin mekânları olmak zorunda” 
şeklinde konuştu. 

MESEM ve ÇEDES projeleri derhal 
durdurulmalı

Eğitim Sen Gaziantep Şube Başkanı 

Ömer Parlakçı, konuşmasını şöyle 
tamamladı: “MESEM ve ÇEDES 
projeleri uluslararası sözleşmelerde 
yer alan çocukların hakları ve 
eğitimi ile ilgili temel haklar ve 
özgürlüklere temelden aykırıdır ve 
derhal durdurulmalı. Çocuklarımızın 
ve öğrencilerimizin siyasi iktidarın 
kendi siyasal-ideolojik hedeflerine 
ulaşmak için hayata geçirilen 

MESEM, ÇEDES ve benzeri projelerin 
parçası haline getirilmesine sessiz ve 
tepkisiz kalmayacağımız bilinmeli. 
Bu konuda eğitim ve bilim emekçileri 
başta olmak üzere, öğrencilerimizi, 
velilerimizi ve demokratik 
kamuoyunu MESEM ve ÇEDES 
uygulamalarına karşı birlikte tutum 
almaya ve ortak mücadeleye davet 
ediyoruz.” Haber Merkezi

Yüzbinlerce çocuk ve gencimiz ‘çırak’ 
ya da ‘stajyer’ kimliğiyle işçilik yapıyor

Türk Tabipleri Birliği Aile Hekimliği 
Kolu ve Sağlık ve Sosyal Hizmet 
Emekçileri Sendikası Gaziantep 
Şubesi ile Aile Sağlığı Merkezi 
çalışanları, “Vergide Adalet İstiyoruz” 
eylemlerinde dördüncü haftaya girdi. 
Türk Tabip Birliği Merkez Konsey 
Üyesi K. Doğan Eroğulları’nın da 
katılımı ile Cumhuriyet ASM önünde 
basın açıklaması yapıldı.

Dr. Mehmet Edip Kurtal, “Bir aydır 
Türkiye’nin dört bir yanında yüzlerce 
ASM den, ‘Aile hekimliği çalışanları 
vergide adalet istiyor’ sesleri 
yükseliyor. Ancak Maliye Bakanlığı, 
Sağlık Bakanlığı bu sese kayıtsız 
kalmaya devam ediyor” dedi. 

İki gün sonra ücretlerimizde 
azalmalar olmaya başlayacak

Sağlık emekçilerinin 14 Mart’a 
gelir kaybıyla girdiğini belirten 
Kurtal, “İki gün sonra Şubat ayı 
vergi kesintileri nedeniyle yüksek 

enflasyona rağmen ücretimizde 
azalmalar olmaya başlayacak. Aralık 
2023 tarihinde gerçek olmayan TÜİK 
enflasyon oranlarına göre yapılan 
ücret artışı Şubat 2024 enflasyon 
rakamlarına göre yaklaşık yüzde 
12 erime gösterdi. Bunun üzerine 2 
gün sonra 15 Mart’ta alabileceğimiz 
Şubat ücretimiz yeni vergi dilimine 
girecek ve binlerce Aile Sağlığı 
Merkezi(ASM) çalışanın maaşlarında 
kayıplar başlayacak. Tüm yılımız bu 
şekilde giderek azalan gelir ve giderek 
artan vergi giderek pahalılaşan 
hayat koşulları ile devam edecek” 
açıklamasında bulundu.

Vergilerin yüzde 80’ini giderek 
yoksullaşan ücretli kesim ödüyor

Kurtal, “Maliye Bakanı vergiyi 
tabana yayacağız diye demeçler 
veriyor. Hükümet, büyüme rakamları 
ile övünürken, büyümeden kar 
rekorları ilan eden şirketler toplam 

verginin dörtte birini ödemezken, 
giderek yoksullaşan ücretli kesim 
toplanan vergilerin yaklaşık yüzde 
80 ödemek zorunda kalıyor. 
Kar hırsları ile doğayı katleden, 
çalışanların güvenliğini yeterince 
sağlamayan, iş cinayetlerine sebep 
olan, soluduğumuz havayı, içtiğimiz 
suyu kirleten, ormanlara kepçelerle 
giren doğamızı tahrip edenlere vergi 
muafiyetleri, afları sağlanırken, Aile 
Sağlığı Merkezinde çalışanlar daha 
ikinci aydan itibaren bir üst vergi 
dilimine sokularak ücret kesintileri 
uygulanıyor” ifadelerini kullandı. 

Vergide adalet sağlanana 
kadar eylemlerimiz sürecek

“İki yıl önce beyaz yürüyüşümüzün 
ardından beyaz reform ile vaat edilen 
müjdelerden biri de temel maaş 
artışı idi” diyen Kurtal, “Öncelikle 
kamuoyuna şunu hatırlatmak isteriz, 
biz Aile Sağlığı Merkezi çalışanları 

maaş değil ücret alıyoruz. Bu 2 
yılda bırakın temel maaş artışını, 
aldığımız temel ücret azalırken 
teşvik, destek, ilave ödeme gibi şarta 
bağlı ek ödemeler ile bordromuz 
şişiriliyor. Sağlık Bakanlığının 
iş güvencesiz sözleşmeli çalışma 
rejiminde ısrar etmesi nedeniyle vergi 
adaletsizliğine daha erken maruz 
kalıyoruz. Daha yılın ikinci ücret 
ödemesinde vergi dilimi artışı ile 
geliri düşürülen biz Aile Hekimliği 
çalışanları olarak, ‘Vergide Adalet 
İstiyoruz’ eylemelerimizi talebimiz 
gerçekleşene dek her hafta Çarşamba 
günleri süresiz sürdüreceğiz. Vergide 
adalet içinde yer aldığımız 14 Mart 
mücadele haftasının da temel talepleri 
arasında. Bu hafta içinde örgütlerimiz 
bütünlüğünde yapılacak tüm eylem 
etkinliklerde de bu talebimizi gür 
bir şekilde dile getireceğiz” şeklinde 
konuştu. Haber Merkezi

Vergide adalet seslerine kayıtsız kalıyorlar

Aşılama oranlarımızı 
muasır medeniyetler seviyesinin 

üzerine çıkardık
Erdoğan, “Ülkemizin uluslararası 

mecralarda sosyo gelişmişlik düzeyini 
göstermede en öncü göstergelerden olan, 
anne bebek ölüm oranlarını yine bu 
sistem sayesinde ciddi oranda düşürdük, 
aşılama oranlarımızı ise muasır 
medeniyetler seviyesinin de üzerine 
çıkardık. Tüm bunlar aile hekimliği 
uygulaması ve aile hekimlerinin üstün 
başarısıyla mümkün oldu. Ancak sistem 
çıktığı günden bu yana türlü değişiklikler 
denenmiş, düzgünce çalışan sistemi 
sanki sabote etmek istercesine çeşitli 
yönetmelikler, yazılar veya kanunlar 
çıkarılmış, sistemin kahramanları her 

defasında cezalandırılmak istenmiş, 
motivasyonu bozulmuş” hatırlatmasını 
yaptı. 

Aile sağlığı sistemi gün 
geçtikçe güç kaybediyor

Aile sağlığı sisteminin gün geçtikçe 
güç kaybettiğini kaydeden Erdoğan, 
“Enflasyon karşısında eriyen hak 
edişler, güvencesiz çalışma ortamları, 
sürekli cezalandırmak ile tehdit 
eden bürokratlar ile artık bu sistem 
yürümez hale geldi. Bir çok aile sağlığı 
merkezimizde aile sağlığı çalışanı 
eksikliği mevcut, bu haliyle aile sağlığı 
çalışanları sistemi tercih etmemekte 
çünkü sistem cazibesini kaybetmiş bir 
halde” tespitini yaptı.

Aile sağlığı merkezinde hekim 

dahi bulmak zor hale gelecek
Yakın bir gelecekte bir çok aile sağlığı 

merkezinde hekim dahi bulmanın 
zor hale geleceğini belirten Başkan 
Erdoğan, “Defalarca uyardığımız gibi 
tekrar uyarıyoruz, korkutarak, ceza 
dayatarak ve anayasaya aykırı kanunlar 
yönetmelikler çıkararak bu sistemi 
yürütemezsiniz. Sahanın gerçeklerinden 
uzak ve aile hekimliği sistemine hakim 
olmayan bürokratlarla bu sistemi 
yönetemezsiniz. Kaliteli sağlık hizmeti 
almak her vatandaşın hakkıdır, bu 
kaliteyi de en temel ve en adil şekilde 
sağlayan yerler aile sağlığı merkezleri. 
Biz aile hekimleri olarak her zaman bu 
bilinçte çalışıp doğru bildiğimiz şeyler 
uğruna da sonuna kadar mücadele 

etmekten vazgeçmeyeceğiz” şeklinde 
konuştu.

Aile hekimi toplumun
 tamamınaeksiksiz şekilde 

aynı hizmet ulaştırılır
Birinci basamak sağlık hizmetlerinin 

en ulaşılabilir, en ucuz ve en adil 
dağıtılan sağlık hizmetleri olduğunu 
söyleyen Erdoğan, “Köy, kasaba, belde, 
metropol fark etmeksizin toplumun 
tamamına eksiksiz şekilde aynı hizmet 
ulaştırılır. Ülkemizde bir çok alanda 
denense de hizmetin bu denli adil bir 
şekilde en merkezden en ücra köşelere 
kadar ulaştırılabildiği başka bir örnek 
bulmak zor olacak. Bu aile hekimliği 
uygulamasının ve aile hekimlerinin bir 
başarısı” dedi. Haber Merkezi

Aile hekimleri ceza değil, çözüm istiyor

Ramazan ayında fahiş 
fiyat uygulayanlar

 11 ayın utanmazları
Ramazan ayında fahiş 

fiyat uygulayanları 11 ayın 
utanmazları olarak nitelendiren 
Yılmaz,  “Ramazan ayında simit, 
yeme-içme sektöründe faaliyet 
gösterenler ve kuru gıda işi 
yapanlar fırsatçılık ve ahlaksızlık 
yapıyor. Kamu kurumları fiyat 
denetimlerini yapmalı, haksız 
fiyat denetimlerini sıklaştırmalı. 
Ancak vatandaş olarak tepkimizi 
ortaya koymamız gerekiyor. 
Ramazan fahiş ürün satan 
işletmelere tepki göstermemiz 

gerekiyor” dedi. 
İsrafa karşıyız, Ramazan’da 

daha çok karşıyız
Dışardaki iftarların Ramazan 

ayının manasına aykırı 
olduğunu kaydeden Yılmaz, 
“Ramazan, açlığın, susuzluğun 
ve yoksulluğun ne olduğunu 
anlamak bu duyguları yaşamak 
ve hissetmek ayıdır. Böyle bir 
ayda mükellef ve çok çeşidin 
olduğu sofralara oturmak 
Ramazan’ın ruhuna aykırıdır. 
Ayrıca israfa karşıyız, ancak 
Ramazan’da daha çok karşıyız. 
Bu nedenle lüks sofralardan uzak 
durmalıyız” önerisinde bulundu.

Artık kendimize çeki 
düzen vermemiz lazım

Haksız fiyat bildirimi 
olduğunu sözlerine ekleyen 
Başkan Yılmaz, “Haksız fiyat 
bildirimleri için bir aplikasyon 
var. Fahiş fiyat uygulayanları 
Ticaret İl Müdürlüklerine 
bildirebiliriz, ama mesele bu 
değil. Zam yapmak yerine 
indirim yapılıp vatandaşın 
gönlünü kazanmaları gerekirken 
fahiş fiyat uygulayarak haksız 
kazanç sağlıyorlar. Dolayısıyla 
bizim artık kendimize çeki 
düzen vermemiz lazım” şeklinde 
konuştu. Haber Merkezi 

Ramazan’ı haksız kazanç ve zam için 
fırsat gören işletmeleri ifşa edelim


